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متن پرسش

با سلام: استاد عزیز خواستم لطف کنید در مورد حوادثی که اخیرا در جهان و آنچه که برایم مهمتر است

در ایران، بفرماد که آیا ما باید طبق سنت الهی این حوادث را در راستای امتحان الهی بدانیم یا

عذاب ماحصل گناهانمان؟ با تشکر

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: به نظر میآید باید از این صحنهها عبرت گرفت که چگونه اگر بشر از مسیر

زندگی طبیعی فاصله بگیرد هر روز در بحران به سر میبرد و همین موجب بصیرت خواهد شد. موفق

باشید


